
Referat fra bestyrelsesmøde 
Onsdag 3.6. 2021 

STED: kl. 19.30 
Til stede: Lisbeth, Dan, Klaus, Anne Mette, Jesper 
Afbud: Jon 
Opsamling på møde med Domix.  

1. Bestyrelsen havde i maj måned møde med Domix og Sebastian Kromand. 
Domix er bygherre på ARLA grunden og listefabrikken. Planen er at bygge 
70% beboelse og 30 % erhverv. Man ønsker at starte på ARLA grunden. De 
ønsker at bygge lavt mod Søvang og højere mod banen. Bestyrelsen drøftede 
adgangsvej mod søen med Domix. Bestyrelsen orienterede om Englemarkens 
brug og aftale med Aarhus kommune om Englemarken. 

2. Domix og Sebastian har etableret et firma omkring brug af bygningerne på 
ARLA, frem mod der skal bygges på grunden. 

3. Aarhus kommune er i denne forbindelse optagede af infrastrukturen til og fra 
vores område. 

2. Forberedelse af generalforsamling den 5.6.2021 
1. Torben vil gerne være referent 
2. Se udsendt dagsorden 
3. Paratbar. Der efterlyses nye kandidater til at varetage Paratbar. 

3. Bankerne vil ikke låne penge til købere af haver - hvad gør vi?  
1. Nogle banker ønsker ikke at låne penge ud til eventuelle købere, med mindre 

der i vores kontrakt står anført årstal for udløb af vores kontrakt. Bestyrelsen 
er i dialog med flere banker i forhold til at etablere mulighed for bedre 
lånemuligheder. 

4. Skøder/tinglysning/aflysning af pant i forbindelse med salg.  
1. Bestyrelsen vil fremover undersøge, om der er pant i et hus, i forbindelse 

med salg af huse her i HF Søvang.  


